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Úgy érzem, érdekes adat lenne kigyőjteni, hogy a 60 év alatt hány szülı és gyermeke vagy 
gyermekei (pl: apa és fia, vagy lánya …) végzett a „Lıwy vagy Boronkay” – iskolákban?!  
Én 1959-ben, fiam, Ifj. Vezsenyi István 1997-ben végeztünk. A mi évfolyamunkban csak 
egyetlen osztály volt! 43-an kezdtünk (2 lány; Cseh Erzsi és Kertész Mária) és 34-en 
végeztünk gépésztechnikusként. Mi voltunk a „görög osztály”. 4 fı görög: Hodzidisz 
Anasztazisz, Cikatyisz Vaszilisz (İ most itt él Magyarországon), Keridisz Paraszkerasz, 
Poporizosz Szotirisz. 
Az 50 éves találkozón volt alkalmam rész venni és utólagosan is elnézést kérek, hogy elıre 
nem jeleztem hozzászólásomat és „spontán” – elkérve a mikrofont, a jelenlévık nem kis 
derültségére és tapsuk kíséretében elmondtam tanárainkról néhány humoros történetet. Így 
Almás Zoltán (akkor még jelenlévı) illetve Pintér György tanár urakról, Kuthi Albert 
osztályfınökünk, Bartl János és Molnár György oktatóinkkal kapcsolatban, illetve a „Pápuai 
Poapóról” – szóló történetet. 
1959-ben Ikladra, az Ipari Mőszergyárba kerültem és az elsı munkahelyemen 18 évig 
tervezıként, majd 3 évig értékesítési osztályvezetıként dolgoztam. 21 év után 1980-ban 
Vácra jöttem a Váci Kommunális Üzembe (OTTÓ Kft, Remondis Duna Kft). Kezdetben 
Anyag- és Raktározási Osztályvezetıként, majd mőhely és mőszaki vezetıként, illetve 7 éve, 
jelenleg nyugdíjasként, a nyugdíj mellett – le sem számoltam, jövıre 50 éve, hogy dolgozom, 
de ez nem érdem! – ez állapot! – veszélyes hulladék üzletág vezetıként az ország egész 
területére kiterjedıen ~ 100 ügyfelem van!  
Jelenleg is van kapcsolatom az iskolánkkal: a képzıdı Elektronikai hulladékokat 
térítésmentesen veszem át!  
A 70-es 80-as években 13 évig körzetemnek (Váchartyán – Kisnémedi – Püspökszilágy) 
tanács VB tagja voltam. 
Minden érettségi találkozónkat megtartottuk. 1990.-óta évente (Pünkösd elıtti pénteken) 
összejövünk, mert nagyon fogyunk! (7fı + osztályfınök). Viszont 5 évenként Görögországból 
is visszajönnek osztálytársaim! 2009-ben remélem az 50 éveset is megszervezhetem és ott 
személyesen is találkozhatunk! 
Fiam két diplomás mérnök lett. (Villamosmérnök és Bankinformatikus) 
5 évig dolgozott az IBM-nél, majd a Citi Banknál. Jelenleg a japán Panasonic Dél- és Közép 
Európai Kft., beágyazott elektronikát gyártó gyártósorait értékesítı mérnökként dolgozik, 
Müncheni központtal. 
 
 


